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Installing the brake lever 
煞把安裝 

Move the lever on the handlebar or remove the clamp and mount it as shown. 
將煞把放置到車把手上，移動到適當位置後，如圖示搭配夾鉗進行安裝。 

ATTENTION! Check the correct position of the clamp, take a look on the arrow, Carbolay clamp thick side on top. 
注意！安裝前必須確認夾鉗正確的安裝位置，依照夾鉗上所標示的箭頭方向進行安裝，Carbolay 夾鉗則是較厚
的一端安裝在上方。 

Set the brake lever fixing screw and fix the upper screw with 4Nm then the lower screw with 4Nm. 

使用固定螺絲將夾鉗固定到車把手上，以 4Nm 扭力值先鎖緊上方螺絲，再同樣以 4Nm 扭力值鎖緊下方螺絲。 



Change BAT and Cover 
BAT 調整棒或上蓋更換 

Press the locking disc, rotate 90° and remove it with the clamp spring. 
壓下固定環並轉向 90 度連同彈簧一併移除。 

Pull brake lever lightly and pull out the BAT dial or cover, replace from above. 
輕輕按壓拉柄，然後取出 BAT 調整棒或上蓋，從上方進行更換。 

Position Clamp spring with locking disc, press and rotate 90° until it snap in. 

放入彈簧與固定環，壓下固定環並轉向 90 度直到完全固定於卡榫。 

Check the function. 
檢查拉柄的作動與功能是否正常。 

Download the complete manual on www.magura.com 

欲下載完整版手冊，請上官方網站 www.magura.com 
Specifications are subject to change without prior notice! 
規格如有變更，恕不另行通知！ 
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